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Komisja Ochrony i Kształtowania Środowiska  

Rady Miejskiej w Łodzi 
29 października 2010 r. 

 
 

Do porządku obrad w trybie aklamacji wprowadzono do rozpatrzenia 7 dodatkowych 
spraw, zrealizowano je w podanej niżej kolejności.  

1. Rozpatrzono i zaopiniowano projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę 
w sprawie wprowadzenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Miasta Łodzi” – druk nr 245/2010.  

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

2. Rozpatrzono i zaopiniowano projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmian budżetu 
oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2010 rok – druk nr 258/2010.  

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

3. Rozpatrzono i zaopiniowano projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmian budżetu 
oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2010 rok - druk nr 270/2010.  

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

4. Rozpatrzono i zaopiniowano projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie uznania 
za park gminny pn. „Park na Smulsku”, terenu położonego w rejonie ulic: Nowy 
Józefów i Gillette, w bezpośrednim sąsiedztwie osiedla Smulsko – druk BRM 
nr 274/2010.  

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

5. Rozpatrzono i zaopiniowano projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustanowienia 
użytku ekologicznego „Źródliska na Mikołajewie” – druk BRM nr 265 /2010.  

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

6. Dyr. Ogrodu Botanicznego p. D. Mańkowska przedstawiła perspektywy 
funkcjonowania i rozwoju obiektu, w kontekście założeń budżetowych na rok 2011. 
Komisja w trybie głosowania przyjęła stanowisko w sprawie zabezpieczenia 
w budżecie 2011 r. środków finansowych koniecznych do funkcjonowania Ogrodu 
Botanicznego na niezbędnym poziomie,  

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

7. Perspektywy funkcjonowania Miejskiego Ogrodu Zoologicznego w kontekście założeń 
budżetowych na rok 2011 przedstawił dyr. R. Topola. Komisja w głosowaniu przyjęła 
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stanowisko dotyczące zabezpieczenia w przyszłorocznym budżecie Miasta środków 
finansowych umożliwiających funkcjonowanie Ogrodu na niezbędnym poziomie.  

Opinia pozytywna: „za” – 4 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

8. Zapoznano się z podstawowymi założeniami programu ochrony środowiska dla miasta 
Łodzi na lata 2010 – 2014 z perspektywą na lata 2015 – 2018.  

Opinia pozytywna: „za” – 4 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

9. Rozpatrzono projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia opinii o utworzeniu 
i prowadzeniu przez Leśnictwo Miejskie – Łódź ośrodka rehabilitacji zwierząt 
przy ul. Wycieczkowej 103 w Łodzi – druk nr 244/2010.  

Opinia pozytywna: „za” – 4 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

10. Rozpatrzono i zaopiniowano projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie uznania 
za park gminny pn. „Park im. Armii Łódź”, terenu położonego w rejonie ulic: 
Spadkowej, Bruzdowej i Zagonowej - druk BRM nr 274/2010.  

Opinia pozytywna: „za” – 4 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

11. Komisja rozpatrzyła projekt stanowiska w sprawie koncepcji zagospodarowania parku 
gminnego „Źródła Olechówki”, uwzględniającej utworzenie miejsca upamiętniającego 
katastrofę Smoleńską oraz zapewnienie w budżecie 2011 r. środków finansowych 
na realizację tej inicjatywy. Dyr. Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMŁ 
poinformował, że stany prawne nieruchomości na terenie ww. parku nie są do końca 
uregulowane. Zaproponował, aby aleję upamiętniającą 96 ofiar katastrofy Smoleńskiej 
utworzyć na terenie parku „Retkińska Górka”, który zostanie powołany, w którym 
sprawy własności terenów są uregulowane. Komisja zaakceptowała propozycję 
dyr. D. Wrzosa i uzgodniła, że treść stanowiska należy zmienić, dostosować 
do rzeczywistych możliwości Miasta.  

12. Przyjęto stanowisko Komisji – przesłanie do przyszłej Rady Miejskiej o podjęcie 
inicjatywy uchwałodawczej w sprawie ustanowienia parku gminnego w dolinie 
rz. Sokołówki, w rejonie ulic: Zgierskiej, Liściastej, Al. Włókniarzy i Św. Teresy 
oraz Liściastej, Szpinakowej i Brukowej.  

Opinia pozytywna: „za” – 3 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

13. Przyjęto sprawozdanie z pracy Komisji w V kadencji Rady Miejskiej.  

Opinia pozytywna: „za” – 3 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” 
 – 0 głosów. 

14. W sprawach wniesionych Przewodnicząca Komisji p. Anna Lucińska poinformowała, 
że zgodnie z treścią pisma Marszałka Województwa Łódzkiego, 20 października 
br władzom Miasta zaproponowano przekazanie w drodze wymiany nieruchomości 
przy ul. Okólnej 166, zabudowanej dawnym pałacem Heinzla. Przewodnicząca 
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podkreśliła, że w związku z powyższym Miasto będzie mogło podjąć działania 
zapobiegające zniszczeniu obiektu dziedzictwa kulturowego.  

 
 

Osoba odpowiedzialna: Bogusława Czajczyńska 
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